
Styremøte 4 Oslo Skikrets 2024
tir. 09 april 2024, 18:00 - 21:00

Ullevål Stadion, Norges Skiforbund

Deltakere
Styremedlemmer
Ingrid Heggebø Lutnæs, Linda Vist, Christine Fossaa Utne, Karianne Løken, Morten Vold Eriksen, Tommy Rovelstad, Tove Andersen, Geir Olsen

Fraværende: Hege Furfjord, Mette Sannes

Møteprotokoll

1. Godkjenning av innkalling
Godkjent

Beslutning
Ingrid Heggebø Lutnæs

2. Godkjenning av referat styremøte 3 2024
Godkjent

 Protokoll_Styremøte 3 Oslo Skikrets 2024_050324.pdf

Beslutning
Ingrid Heggebø Lutnæs

3. Oppdatering fra skiklubbutvikler
Informasjon om rekruterings aktivitet og tiltak i sesongen 23/24

Skiklubbutvikleren informerer styret om sesongen 23/24

Hvilke tanker har vi for kommende sesong

Er det noen tiltak og ønsker fra grenene:

Alpint ønsker flere traseer i Tryvann for å få flere barn med - er ikke plass

Alpint: Hvordan beholde de som slutter i 16 års alderen

Grenene skal utfordres for å komme med tilbakemelding fra sine grener på hva og hvordan de

ønsker å bruke skiklubbutviklerenen til for kommende sesong. Det blir sendt ut en epost på

dette med svarfrist 9 mai

 Skiklubbutvikler status og plan 9.4.24.pptx

Orientering
Tove Andersen

4. Skipresident Tove Moe Dyrhaug
Informasjon fra Skistyrets arbeid og tanker om arbeidet i Skiforbundet.

Tove informerer til styret

Stikkord fra informasjonen:

Jobbe med "VI følelsen" i forbundet

Rolleforståelse internt i forbundet og for eksterne

Økonomi - fokus på likviditet og kontroll

Kommunikasjon

Diskusjon
Ingrid Heggebø Lutnæs



5. Regnskap for 2024
Regnskapet så langt for 2024

Oppdatering på budsjett 2024:

Post 3 midler

Bredbånd utgifter

Administrasjonen informerer om evt ny fordeling på post 3

 IRK Avdelingsrapport med budsjett april 2024.pdf

Orientering
Tommy Rovelstad

6. Kretsleder møtene
Oppdatering på saker fra kretsledermøtene

Styreleder informerer og henviser til tidligere sendte referat på epost.

Orientering
Ingrid Heggebø Lutnæs

7. Kretstinget Oslo Idrettskrets
Informasjon om kandidater til valgkomiteen og evt saker som bør tas opp til kretstinget.

Kretsstyre Oslo Idrettskrets består i dag av følgende medlemmer:

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/oslo/om-idrettskretsen/kretsstyret2/

I valgkomiteen til Oslo Idrettskrets sitter Barbro Tomter Dahlen fra Rustad.

5. april 2024: Frist for å fremme forslag til tinget.

Info om Kretstinget 2024 og historikk fra tidligere kretsting kan dere finne her:

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/oslo/om-idrettskretsen/ting/

 

Linda oppdaterer styret på Oslo Idrettskrets sitt høringsutkast til ny strategis plan - ref tidligere epost sendt fra
Linda 16 mars.

Utsettes til neste styremøte - IKKE TID!!

Orientering
Linda Vist

8. Skitinget 2024
Oslo kan stille med 7 representanter på tinget (medlemstall fra 2022): Ingrid, Karianne, Hege, Finn Espen,
Carlo og Geir. Hvem er siste representanten? (Roar Karlsen eller Espen Utaker)

Saker kan sendes inn til NSF innen 1 mnd før.

Tilbakemelding fra valgkomite?

Oppdatering på avtalte saker fra tidligere styremøter:

Skistyrets sammensetting bør sees på og legges frem som en sak til skitinget 2024:

Finn Espen presenterer sitt saksfremlegg for styret

Godgjøring til tillitsvalgte (ansvarlig?)

Skal OSK legge inn et forslag på sak til skitinget med å sette ned et utvalg som ser på

kompensasjonsordningen?

Bør det sees på i sammenheng med ny organisering frem mot skitinget 2026

Oppdatering på Post 3 saken (Ingrid)

Økonomisk fordeling til bredde og rekruttering (Ingrid)

Oppdatering på Skiklubbutvikler prosjektet

Funksjonstid - mer/ny info fra Ingrid

Sponsor på drakter under NM (Karianne)

Saker fra annen krets?

Vedtak:

Beslutning
Ingrid Heggebø Lutnæs



Roar Karlsen blir siste representant for Oslo Skikrets på Skitinget i Bodø

Saker Oslo skal jobbe med til Skitinget:

Jobbes med et forslag om at ny organisering av styret med utgangspunktet i eposten

som Finn Espen tidligere har sendt. Ekstra ordinært ting i 2025 for at ny organisering trer i

kraft 2026. Gi skistyret mandag å jobbe videre med saken om å se på sammensetting av

skistyret frem mot ekstraordinært ting 2025 - det skal ikke være nye innleide konsulenter

men evt utvalg med kretsledere osv. - Finn Espen jobber videre med saken

Saken om godtgjørelser går ut, dette ansvaret har valgkomiteen nå fått ansvaret for.

ca 6 mill i 2022 tildelse til post 3, 1,8 mill går til kretsene - hvor går resten av pengene og

hvordan fordeles dette?  Ingrid sjekker ut dette med NSF administrasjonen.

Fordeling av skiklubutviklerprosjektet og det økonomiske rundt dette skal Skistyret legge

frem som egen sak til Skitinget i Bodø. Kretsstyret Oslo avventer å ser hva dette forslaget

inneholder før det evt jobbes med noe eget. Forslaget fra skistyret skal vedtas på

styremøte 2-3 mai.

Funksjonstid - Karianne sjekker med NIF om denne saken skal opp på neste idretts ting.

Denne saken bør tas opp sammen med saken/utredningen til Finn Espen ang

organisering av skistyret.

Sponsorer på draktene under NM tar LK Oslo opp på fagmøte Langrenn i Bodø

9. Anleggssaker
Utsettes til neste styremøte - IKKE TID!!

Orientering
Tobias Torrissen

10. Para saker
Utsettes til neste styremøte - IKKE TID!!

Orientering
Christine Fossaa Utne

11. Rekrutering
Utsettes til neste styremøte - IKKE TID!!

Mette Sannes

12. Tilbakemelding fra grenene
Utsettes til neste styremøte - IKKE TID!!

Beslutning
Alle

13. Eventuelt
Ingen saker

Alle


